
Vraag aan portefeuillehouder Zonneweide en Windmolens Papekop

Op dit moment is stap 2 van de realisatie van een grootschalig zonneveld ten noorden van Papekop 
in uitvoering. Halverwege januari heeft de tweede informatiebijeenkomst voor inwoners van 
Papekop en geïnteresseerden uit de rest van de gemeente plaatsgevonden.

Op 11 januari ontving de raad/gemeente een statenbrief met de meest kansrijke gebieden voor 
windenergie. Deze is met alle bijlagen bij de ingezonden stukken voor dit forum geplaatst. Vandaar 
deze timing voor het stellen van de vragen.

1. Het viel ons op dat de provinciaal aangewezen kansrijke gebieden voor windenergie 
overlappen met de gebieden waar de gemeente nu onderzoek doet voor grootschalige 
zonnevelden.
In hoeverre bijten beide plannen elkaar? (graag met korte toelichting waarom wel/niet)

2. Wanneer spreekt de raad weer over zon/wind/RES?

3. Hoe is de participatie voor Oudewater als gemeente geweest in de resultaten van de 
provinciale MER en bepalen van de meest kansrijke gebieden?

4. Hoe kan het dat de provincie plekken aanwijst die burgerparticipatie in Oudewater al 
afgewezen had. Kan de raad daar nog wat van vinden?

Dank vast voor het beantwoorden van de vragen.

Groet namens de Onafhankelijken 

Annika Huizinga


